
 
 

ACTA DE LA REUNIÓ ORDINÀRIA DEL COMITÈ DE QUALITAT DE 
LA FACULTAT DE FÍSICA DE 20 DE NOVEMBRE DE 2024 

 
El dia 20 de novembre de 2024, sota la presidència de José María Martí Puig, i amb 
l’assistència de les persones indicades a continuació, es reuneix el Comitè de Qualitat de 
la Facultat de Física de la Universitat de València en sessió ordinària per tractar els 
següents punts de l’ordre del dia.  
 
Assistents: José María Martí Puig (President), Enric Valor i Micó (President de les CATs del Grau en Física 
i del Grau en Òptica i Optometria), Rosa Mª Cibrián Ortiz de Anda (Directora del Màster en Física Mèdica), 
César A. Albarrán Diego (Codirector del Màster en Optometria Avançada i Ciències de la Visió), César Coll 
(Director del Màster en Teledetecció), i Mª Ángeles Sáez Miralles (Administradora del centre). 
 
Excusen la seua assistència Juan Zúñiga Román (Director del Màster en Física Avançada), i Noemí Muñoz 
Cubo (tècnica de la Unitat de Qualitat). 

Punt primer. Aprovació  de l’acta de la sessió anterior, d’1 de juliol de 2024. 

No hi ha comentaris respecte l’acta, que s’aprova per assentiment. 

Punt segon. Informe del President del Comitè.  

El president del Comitè informa de diversos aspectes relacionats amb qüestions de 
qualitat i comparteix el contingut de l’informe enviat per la Tècnica de la Unitat de 
Qualitat, Noemí Muñoz: 

• Reacreditació dels màsters en Física Avançada, Física Mèdica i Teledetecció: els 
tres màsters porten tota la documentació al dia i en breu es farà el primer 
lliurament de documentació a l’AVAP. El president del Comitè transmet la 
felicitació de Noemí Muñoz als directors i directores dels màsters pel seu treball. 
Ja tenim comunicació de l’AVAP amb la composició del comitè evaluador dels 
màsters i les dades de la visita (23 i 30 de gener), que serà online. Quan 
coneguem les assignatures seleccionades de cada màster per a la seua avaluació, 
convocarem una reunió dels directors i directores dels màsters amb el personal 
de la Unitat de Qualitat per repassar les tasques pendents i organitzar la visita 
del comitè evaluador. 

• Reacreditació del màster en Optometria Avançada i Ciències de la Visió: aquest 
màster haurà de reacreditar-se al llarg del següent curs 2025-26. Per aquest 
motiu s’informa als seus directors de les recomanacions sobre la recopilació i 
guarda de documentació del màster al llarg del present curs, 2024-25. 

• Enquestes d’avaluació docent: les enquestes estan obertes fins al 31 de 
desembre. El president del Comitè fa una crida per tal d’aconseguir el màxim 



nombre d’enquestes de manera que siguen estadísticament representatives (el 
curs passat una titulació no va arribar al mínim del 20% d’enquestes recollides 
perquè l’informe fora vàlid). 

• Informes de qualitat: la Tècnica de la Unitat de Qualitat ens fa arribar la 
informació de que a data d’avui el centre està al corrent en tots els informes. 

• Enquestes de satisfacció del PTGAS: el president del Comitè de Qualitat informa 
de que a 11 de novembre tan sols s’han recollit 6 de les 53 enquestes possibles 
(11.23%). 

Acabat l’informe del president, s’obri un torn de paraula on els directors i directores del 
màsters comenten sobre les dificultats d’aconseguir la participació dels estudiants en 
les enquestes, en particular en el cas del màster en Física Mèdica per la seua natura 
principalment en línia. A continuació les paraules s’adrecen a comentar  la gran quantitat 
d’informes que ens demanen cada any (l’elaboració dels quals recau, en els cas dels 
màsters, en els seus directors), encara que valorant molt positivament l’ajuda per part 
de la Unitat de Qualitat, especialment de la Tècnica Noemí Muñoz. El Degà de la Facultat 
i president de les CATs del Grau en Física i del Grau en Òptica i Optometria, prof. Enric 
Valor, comenta la importància que tenen els informes de qualitat a nivell intern per tal 
de detectar disfuncions en l’organització de les titulacions, en particular en els graus. A 
continuació, el president del Comitè i vicedegà de Qualitat del centre, Prof. José Mª 
Martí destaca l’esforç continu que se està fent des de la Unitat de Qualitat per adaptar 
les enquestes i simplificar els informes. Per acabar, el degà comenta que el procés 
d’acreditació institucional cap al qual ens estem dirigint eliminarà les acreditacions 
individuals dels títols i ens estalviarà una part del treball. 

Punt tercer. Aprovació, si escau, de l’adscripció a àmbits de coneixement del Màster 
en Teledetecció. 
 
El director del màster, prof. César Coll, fa una breu exposició sobre el motiu d’aquest 
punt pel que es sol·licita l’adscripció del màster a l’àmbit de coneixement de les Ciències 
de la Terra, amb el compromís d’adscriure-lo a la branca de Ciències una vegada 
finalitzat l’actual procés de reacreditació. A continuació, el prof. Coll explica que els 
documents a aprovar s’han acordat en una reunió amb el director de l’AVAP, la 
vicerectora d’Estudis, Isabel Vázquez, i el degà de la Facultat de Física. 
 
Els documents s’aproven per unanimitat. 

Punt quart. Torn obert de paraules. 

No hi ha intervencions. 
 
Vist-i-plau 
 
El President      La Secretària 
 
 
 



 
 
José María Martí     Mª Ángeles Sáez 
 


